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polgármesterjelöltek 
Bednárik László Független jelölt
Dávid Mihály Független jelölt
Major Tamás Független jelölt
Dr. Riebl Antal Független jelölt
Kormos Katalin Független jelölt

képviselőjelöltek
Bednárik László Független jelölt
Belozsánszky Péter István Fidesz-Magyar Polgári Szövetség / KDNP
Boltos József Ferenc Független jelölt
Domán Zsuzsanna Julianna Fidesz-Magyar Polgári Szövetség / KDNP
Farkas Tibor Független jelölt
Görbe István Független jelölt
Hancsics György Fidesz-Magyar Polgári Szövetség / KDNP
Jakus Lászlóné Független jelölt
Kabai Edina Margit Független jelölt
Komáromi István Független jelölt
Kormos Katalin Független jelölt
Krassóvári Roland Győző Jobbik Magyarországért Mozgalom
Lugosi István Gyuláné Független jelölt
Pásztorné Herbáth Veronika Független jelölt
Purthál Jánosné Független jelölt
Révai Csaba Jobbik Magyarországért Mozgalom
Dr. Riebl Antal Független jelölt
Szántó Péter Attila Független jelölt
Szilveszter Lajos Független jelölt
Takácsné Válóczi Tünde Független jelölt
Tóth Mihályné Független jelölt
Tujner Ferenc Jánosné Független jelölt

bemutatkozása a Kölcsey Művelődési Házban
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Tisztelt Választópolgár! Kedves Délegyháziak!

A 2010-es esztendő új korszak kezdete Magyarország számára. Ez év tavaszán
példátlan nemzeti összefogás jött létre, amely új irányba fordította az ország
szekerét. Ennek köszönhető, hogy alig három hónap alatt több változást vittünk
véghez, több eredményt értünk el, mint a megelőző nyolc évben összesen.
Nagy lépéseket tettünk annak érdekében, hogy az eddig lelkünket mérgező
és az ország pénzét pazarló mindennapi hamisságokat, rossz beidegződése-
ket, sőt a hétköznapi rutinná tett törvénytelenségeket felszámoljuk.
Az elmúlt hetekben új törvények és új rend született. Célunk, hogy bein-
dítsuk a gazdaságot, új munkahelyeket teremtsünk, helyreállítsuk a szo-
ciális biztonságot, rendet és közbiztonságot teremtsünk.
Október 3-án önkormányzati választások lesznek hazánkban.
Most újabb lépést tehetünk a megkezdett úton. Az önkormányzati választáson tovább erősíthetjük a
nemzet egységét és a változás sikerét.
Tisztelt Választópolgár!
A mögöttünk hagyott nyolc esztendőben a helyi FIDESZ csoport tagjai több alkalommal aláírást
gyűjtöttek, kampányoltak a kettős állampolgárság mellett, felhívták a figyelmet a szociális népszava-
zás fontosságára, mellyel megakadályoztuk a kórházak eladását, eltöröltük a vizitdíjat és a tandíjat.
Kiálltak a magyar föld védelme mellett, az egészséges hazai élelmiszerekért, a helyi gazdálkodókért
és a magyar kisvállalkozókért.
A Medgyessy-Gyurcsány-Bajnai korszakban az ő munkájuk adta azt a reményt, hogy egy új és igaz-
ságos korszak kezdődhet Magyarországon. 
Kérem Önöket, hogy szavazatukkal támogassák a helyi FIDESZ polgármesterjelöltjét és képviselő-
jelöltjeit.

Polgármesterjelölt: Bednárik László

Képviselőjelöltek: Belozsánszky Péter István
Domán Zsu zsan na Julianna
Farkas Tibor
Hancsics György
Lugosi István Gyuláné
Pásztorné Herbáth Veronika.

Bízom támogatásukban. Október 3-án: Újra FIDESZ!

Pánczél Károly
országgyűlési képviselő
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Az a kérdés, hogy elindítjuk-e most Délegyházát a
fejlődés útján, vagy a húsz éve tartó utakon folytat-
juk a sehova nem vezető, fejlődésképtelen, színvo-
naltalan egyhelyben toporgást !? 
A tavaszi változásokat példátlan nemzeti összefo-
gással lehetett elérni, s erre az összefogásra van
szükség most Délegyházán is!
Mi tudjuk mit kell tenni az utakkal, hogyan lehet
rendbe tenni pénzügyeinket, milyen módon lehet
biztosítani a jó minőségű ivóvizet, a működő csator-
nát, mi a teendő a környezetvédelemmel, az iskolá-
val, az óvodával, hogyan lehet új munkahelyeket te-
remteni! Ezt hallhattuk eddig is, meg a szebbnél
szebb ígéreteket. 
Mi nem ígérgetünk, hanem tesszük a dolgunkat.
De sikereket csak abban az esetben tudunk elérni, ha
megkapjuk Önöktől a támogatást. Összefogunk,
meghatározzuk milyen sorrendben és milyen forrás-
ból finanszírozzunk. Minden jó megoldásnál van
egy jobb is, és ezt a jobbat csak Önökkel közösen
tudjuk megtalálni, megvalósítani.

Meg kell szüntetni a területi alapon létrejött
megosztottságot. Ezért két képviselőt is indítunk az
üdülőterületről, s tudjuk, hogy a tanyákon élők is
kiszolgáltatott helyzetben vannak. Ki kell dolgozni
településünk hosszú távú fejlesztési és működési
tervét. Ez csak közös egyeztetés szerint lehet műkö-
dőképes. A tavak rendbetétele egységes program
keretében a horgászokkal, a vízen csónakázni, für-
deni szeretőkkel, valamint az üdülő-tulajdonosok-
kal közös egyeztetéssel és megelégedésére lehetsé-
ges. Uniós támogatással. Be kell szüntetni a politi-
kai alapon szított acsarkodást. Mi a Délegyházai
Fidesz csoport részéről megtettük az első lépést. A
Faluszépítő Egyesület által létrehozott Szent István
park munkáiban tagságunk aktívan részt vett, amit
az önök segítségével és az önök közreműködésével
szinte a semmiből hoztunk létre. Az emberi kapcso-

latok újraélesztése, a családok gondtalan kikapcso-
lódása érdekében már ötödik alkalommal rendeztük
meg közösen a májusi és augusztusi programjain-
kat. Mint ismeretes, egyre nagyobb sikerrel. Ez csak
azért sikerülhetett, mert a helyi egyesületek és a he-
lyi lakosok aktívan részt vállaltak mind a rendezés-
ben, mind a finanszírozásban. A méretéhez képest
filléres költségvetésből. 
Kérjük Önöket, a választófülke csendjében még
egyszer gondolják végig, kiknek a neve mellé teszik
az X-et. Aki bort iszik és vizet prédikál, vagy aki
nem ígérget, de teszi a dolgát.
Gondolják végig, az elmúlt években ki mit mondott
és mit cselekedett.
Tudomásunkra jutott, hogy egyes – nem a FIDESZ
által támogatott – polgármesterjelöltek és egyes
képviselőjelöltek a FIDESZ támogatására hivatkoz-
va gyűjtötték ajánlószelvényeiket. Itt hívjuk fel min-
denki figyelmét, hogy a FIDESZ csak az alábbi je-
lölteket támogatja, minden más állítás a szavazók
megtévesztése!

Belozsánszky Péter István, aki a közbiztonság
megszilárdítását fontosnak tartja a település életé-
ben. A már eddig megnyert pályázatok sikeres
véghezvitelét fontos feladatának tekinti, például
az önrész megteremtését, kivitelezők, műszaki el-
lenőrök kiválasztását pályáztatás útján. 

Domán Zsuzsanna Julianna: Megköszönöm a
bizalmat amit négy éve kaptam Önöktől! Köszö-
nöm azoknak, akik bíznak bennem és úgy gondol-
ták, indulnom kell újra. Szeretném megvalósítani
az üdülőterületek jobb ellátottságát, a magyar áruk
biztosítását, iskola korszerűsítését, óvoda bővítését,
gyermekek művészeti oktatásának megtartását.

Farkas Tibor, aki célul tűzte ki falunk
egészségügyi ellátásának fejlesztését, mentőál-
lomás létesítését, gyermekorvosi ellátás bizto-
sítását, az üdülőterületek útjainak megépítését.

Hancsics György, aki folyamatosan küzd a
környezet szebbé tételéért, fontosnak tartja tava-
ink hasznosítását, az utak rendbetételét, az idegen-
forgalom fellendítését, az előre megtervezett fej-
lesztések anyagi helyzetének biztosítását.

Lugosi István Gyuláné Ági, aki pénzügyi szak-
emberként vigyáz a költségvetés betartására, aki
felvállalta a Víziközmű pénzügyi rendezését, fon-
tosnak tartja strandok, kempingek létrehozását, az
utcanevek, házszámok térképen követhető hitele-
sítését, KRESZ-tábláink felülvizsgálatát, a helyi
újság pontosabb terjesztését.

Pásztorné Herbáth Veronika, aki jogászként
részt vett az ingyenes jogsegély szolgálat működ-
tetésében, és a jövőben is figyelemmel kíséri és
segíti az emberek ügyes-bajos dolgainak elintézé-
sét, minden pályázati lehetőséget felkutat, fel-
ügyel az átgondolt szerződések megkötésére és
segíti az önkormányzat törvényes működését. 

KÉPVISELŐJELÖLTJEINK:

POLGÁRMESTERJELÖLTÜNK:
Bednárik László: 1998 óta vagyok Délegyhá-

zán önkormányzati képviselő. Eddigi életem során
nagyon sok tapasztalatot szereztem. Biztos vagyok
abban, hogy az országosan is meglévő megosztott-
ság, egymás lejáratására irányuló politika sehová
sem vezet. A számtalan megoldásra váró feladat

közül első és legfontosabb tennivalónk az igen mélyre ásott lövészárkok be-
temetése kell hogy legyen. Délegyháza problémái nem újkeletűek, ezeket
évek óta görgetjük magunk előtt. Utak, ivóvíz, óvodabővítés, iskola-korsze-

rűsítés, tavak tisztítása, hasznosítása, „Mária néni öröksége” stb. Gondolom,
minden polgármesterjelölt társam programjában ezek a sarkalatos kérdések
megtalálhatóak. Mindezekhez forrásként pályázatokat kell nyernünk, a saját
gazdálkodásunkat felül kell vizsgálni, stabil projekteket kell indítani a forrá-
sok biztosításához. Reményeim szerint az új nemzeti Kormánnyal való
együttműködés nagyobb sikereket hoz településünknek, mint ahogy az ed-
dig volt. De ahhoz, hogy két pünkösdi vígasság között is jól érezhessük ma-
gunkat DÉLEGYHÁZÁN, még nagyon sokat kell dolgoznom Önökkel, kö-
zösen. Úgy érzem, én erre a feladatra alkalmas vagyok, valóra tudom váltani
az elképzeléseket, de ezt úgyis Önök döntik el október 3-án szavazataikkal.   

A FIDESZ ÁLTAL TÁMOGATOTT  JELÖLTEK:A FIDESZ ÁLTAL TÁMOGATOTT  JELÖLTEK:
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M E G H Í V Ó
Ha az alábbi bemutatkozó soraimmal egyetértenek és Önök is érzik a változtatás szükségességét, kérem jöjjenek el

2010. szeptember 25-én 17 órára a Kölcsey Művelődési Központba, ahol részletesen is el tudom mondani terveimet
és készséggel válaszolok a kérdéseikre.

Tisztelt Délegyháziak! 

Dávid MihályDávid Mihály vagyok és az októberi önkormány-
zati választásokon polgármesterjelöltként kívánok in-
dulni, ha az alábbi írásommal és az eddigi munkámmal el-
nyerem az Önök támogatását. 

Akik nem ismernek, azoknak szeretnék pár mondattal
bemutatkozni. 

1970-ben születtem, és feleségem, Tóth Andrea révén
hat éve élek a településen két kislányunkkal, Gerdával és Kírával. 

Asztalosként dolgozom és emellett a Nyugat-Magyarországi Egyetem Faipari
Mérnöki Karán szerzett szakoktató végzettségemmel tanulókat oktatok az asztalos
szakma gyakorlati fogásaira.

Korábban Dunavarsányon laktam, ahol aktívan részt vettem a társadalmi munká-
ban, többek között 17 évig voltam a Nautilus Vízicsapat vezetője, melynek keretein
belül évente 70-80 gyermek táboroztatását szerveztem meg. 

Társadalmi munkában, és az általam nyert pályázatoknak köszönhetően a csapat-
tagokkal felépítettünk egy 127 m2-es csónakházat a fiatalok számára, mely ma már
bevételi forrásként is szolgál az egyesület javára. 

Szeretnék Délegyházán is egy hasonló közösséget létrehozni a fiataloknak, ahol
megfelelő körülmények között és felügyelet mellett a gyermekek szabadidejüket el
tudják tölteni. (A lehetőség megvan, mivel Délegyházát tavak veszik körül.)

Az önkormányzat munkájában a pénzügyi bizottság külsős tagjaként 2008 áprili-
sától veszek részt. Az itt szerzett tapasztalatok ösztönöztek a választáson való indu-
lásra. Az elmúlt években több civil szervezet számára írtam nyertes pályázatot
(óvoda, testépítők, karatésok, polgárőrség stb.), és ezáltal több millió forinttal tud-
tam hozzájárulni a helyi civil szervezetek pénzügyi forrásaihoz.

Véleményem szerint az elkövetkező 4 évben elsősorban az ésszerű gazdálkodás
elvét kellene követni. Felül kellene vizsgálni a kiadásokat, meg kell keresni azokat
a pontokat, ahol a kiadásokat csökkenteni lehet. 
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Az így felszabaduló pénzek jó alapot adhatnak a nyertes fejlesztési pályázatok ön-
részének a biztosítására, vagy a felvett hitelek törlesztésére, vagy kisebb fejlesztésre.

Az önkormányzat és az itt élők érdekeit szolgáló beruházások (útépítés, útfelújí-
tás, iskola-felújítás, rendezett települési környezet, egészséges ivóvíz stb.) a pénz-
ügyi lehetőségek miatt szerintem csak EU-s és hazai pályázati pénzek elnyerésével
és felhasználásával lehet megvalósítani. Úgy érzem, mint polgármester nyomon
tudnám követni a pályázatokat, és az e téren szerzett tapasztalataimmal a közösség
javát tudnám szolgálni. Fontos feladatnak tartom a településen az úthálózat állag-
megóvását a faluban ugyanúgy, mint az üdülő részen, mert ezek az utak már ilyen
állapotban bizonyos helyeken járhatatlanok. Fejleszteni kell az eszközparkot, hogy
a javítások jobb minőségben készüljenek el.

Meg kell vizsgálni a település rendezési tervét, közelíteni a tanyát és az üdülőt a
faluhoz, hogy szerves egységet képezzen a község.

A megváltozott gazdasági helyzetben és az elmúlt évek hibás döntései alapján egy
más szemléletre van szüksége a települési képviselőknek és a polgármesternek, és
ez pénzbe se kerül.

A döntéseknél az egyéni önös érdekeknek háttérbe kell szorulni a közérdek javá-
ra. Felül kell vizsgálni az önkormányzat szerződéseit, és a számunkra előnytelene-
ket újra kell tárgyalni. Az önkormányzatnak be kell tartania és be kell tartatnia a sa-
ját szabályait, határozatait. Mivel csökken a képviselők létszáma, nyitni kell a nyil-
vánosság felé, hogy a döntések előtt  mind szélesebb körben váljanak ismertté, és
minél többen szóljanak hozzá egy adott témához. Ugyanakkor meg kell akadályoz-
ni, hogy a testületi üléseken és a közmeghallgatáson kocsmai hangulat alakuljon ki.

A képviselőknek tisztában kell lenniük a jogaikkal, kötelességeikkel és alapvető
jogszabályokkal. A megvalósulás előtt álló beruházásoknál törekedni kell a helyi
szakemberek foglalkoztatására.

Felelőtlenség lenne Önöknek ígérni fedett jégpályát, szállodát, ingyenes buszjára-
tot stb. Ígérem viszont, hogy megválasztásom esetén jó gazda módjára a település
és az itt élők érdekében dolgozom. Továbbra is segítem a civil szervezeteket az ön-
kormányzat lehetőségeihez mérten pénzzel, a magam részéről pályázati tanácsadás-
sal. A választáson nem kívánok csapattal indulni, mivel véleményem szerint a
polgármesternek együtt KELL dolgoznia a megválasztott képviselőkkel.

Megválasztásom esetén a leírtak alapján kívánok a faluért dolgozni!

Amennyiben terveimet támogatásra méltónak tartja, kérem erősítse meg ezt októ-
ber 3-án szavazatával is.

Tisztelettel:

Dávid Mihály
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Major Tamás 29 éves vállalkozó vagyok. Pár éve élek Önök között életvitelszerűen, a menyasz-
szonyommal.

Az elmúlt 2 hónap során, mióta megfordult a fejemben, hogy indulok a polgármester-választáson,
úgy érzem, részese lettem a település életének. Beszélgetéseim során próbáltam átfogó, objektív
képet kapni a település és az itt lakók mindennapjairól, azok problémáiról. Bár az emberek vélemé-
nye eltérő volt, egy dologban azonban mindenki kivétel nélkül egyetértett, változásra van szükség.
Változtatásra, amelynek eredményeképpen településünk átalakul és fejlődik, egyszóval megköze-
líti a XXI. századi normát. Ezt azonban nem könnyű elérni, különösen a mostani nehéz gazdasági
helyzetben, amikor minden kiszámíthatatlan, a családok egyik napról a másikra tengődnek, amikor
az emberek hátat fordítanak egymásnak. Ezt a nehéz társadalmi helyzetet tovább tetézi az a szo-
morú tény, hogy településünk önkormányzatának a kasszája sajnos nem bővelkedik megtakarítá-
sokban, amelyből fejlesztéseket lehetne végrehajtani, annak érdekében, hogy Délegyháza meg-
újuljon. Tudjuk, hogy az a település, amelyik nem fejlődik, korszerűsödik, az amortizálódik és idővel
teljesen lepusztul. A mi kötelességünk, hogy megőrizzük településünk értékeit, feladatunk, hogy to-
vább fejlesszük azokat. Meg kell állapítanunk azonban, hogy a fejlesztés terén nagy munka áll előt-
tünk, amelyet el kell végeznünk, ha nem akarunk eltűnni a történelem süllyesztőjében, egybeol-
vasztva valamelyik szomszéd településsel. Mindez rajtunk múlik. A legfontosabb, hogy mindentől
független önálló bevétellel kell rendelkeznie a település Önkormányzatának.

Hogyan? Ez a feladata a következő polgármesternek, bárki legyen is az. Ha kíváncsi, hogy
mit gondolok, hogyan lehetne felfejleszteni Délegyházát, kérem tiszteljen meg jelenlétével
és kérdéseivel:

2010. szeptember 24-én pénteken 18:00 órától
Délegyházán a Kölcsey Művelődési Központban. Várom Önöket szeretettel.

Major Tamás
független polgármesterjelölt 

TTiisszztteelltt  DDéélleeggyyhháázzii  PPoollggáárrookk!!
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KKOMÁROMIOMÁROMI II STVÁNSTVÁN
független képviselőjelölt

Tisztelt Választópolgárok!

Engedjék meg, hogy a 2010-es önkormányzati választás időpontjának közeledtével néhány mondattal figyel-
mükbe ajánljam magam, elképzeléseim és céljaim.

Délegyházán születtem, itt élek azóta is, a gyermekeim is itt nevelkedtek. Szakmai végzettségem kertész tech-
nikus, jelenleg nyugdíjasként segítem gyermekeim munkáját.

Négy-öt évvel ezelőtt álmomban sem jutott volna eszembe, hogy jelöltessem magam önkormányzati
képviselőnek, hisz alapvetően ifjúságpárti vagyok. Eddig úgy gondoltam, hogy a fiatalabb generáció nagyobb
eséllyel tudja alakítani a település életét.

Nekem 59 évesen eddigi életem szorosan összefonódott Délegyháza történetével, ezért most, sok-sok év eltel-
tével úgy döntöttem, hogy mégis indulok a választáson. Ha valaki úgy gondolja, hogy a tudatlanok bátorságával
vetem magam a munkába, téved, hiszen az elmúlt 20-30 évben mindig tagja voltam valamilyen bizottságnak,
így van rálátásom az önkormányzati munkára.

Sajnos az elmúlt években szomorúan vettem tudomásul, hogy a település jövőjénél sokkal fontosabbak lettek
a jobb- és baloldali érdekcsoportok ellentétei, egymás munkáját gátolták, és figyelmen kívül hagyták, hogy mi-
lyen súlyos károkat okoznak a falunak.

Itt az ideje, hogy szembenézzünk a falu súlyos anyagi problémáival, egy olyan testületre van szükség, aki
elsősorban a település érdekeit nézi, és igyekszik elkerülni az oly fenyegető csődközeli állapotot.

Elsődleges feladatomnak érzem, hogy jövőbeli testületi munkámmal olyan döntések megszületését segítsem,
ami egyetértésre épül, és segíti az itt élők mindennapi életét élhetőbbé, szerethetőbbé tenni.

Egy-egy napirendi pont megszavazásánál engem nem köt a pártfegyelem, „csak” a tudásomra, szívemre és lel-
kiismeretemre kell hallgatnom. 

Ha egyetért velem, kérem támogasson szavazatával!
Komáromi István

független jelölt
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mert amit megtehettünk 
egy többségben, álmainkkal és vágyainkkal állandóan szembe szavazó  helyi testületben, 

azt megtettük.

És most azt kérjük Önöktől, hogy szavazzanak lelkiismeretük szerint a szavazófülkében, ahol senki nem kérheti számon Önöktől, miért nem
azokra adták voksukat, akik csak ígérgetni tudtak és képtelenek voltak rossz döntéseik miatt a településünket életképes pályán tartani. 

Mi az Együtt Délegyházáért Egyesületben tudjuk, mit kell tenni a közbiztonság érdekében, nem feledkezünk el a fiatalok problémáiról sem. 
Különös hangsúlyt fektetünk a bedolgozói rendszer helyi meghonosítására. 

Az idős emberekről történő teljes és szakszerű gondoskodás alapvető célunk. 
Bízunk abban, hogy Ön is egyetért céljainkkal, s kérjük, hogy az önkormányzati választásokon, október 3-án szavazatával támogassa 

dr. Riebl Antalt, hogy Délegyháza polgármestere lehessen, és támogassa képviselőjelöltjeinket.

DR. RIEBL ANTAL 48 ÉVES, NÕS, ÜGYVÉD VAGYOK, NÉGY ÉVTIZEDE ÉLEK DÉLEGYHÁZÁN.

Itt végeztem az általános iskolát, ahová most három gyermekem jár tanulni. 
1990-ben szereztem jogi diplomát, majd szakvizsgáztam. 
1997 óta egy budapesti ügyvédi irodát vezetek, emellett közigazgatási jogot, kereskedelmi jogot,
valamint polgári jogot tanítok.
Húsz éve vagyok folyamatosan képviselő, s ezalatt igyekeztem legjobb tudásom szerint képviselni
Önöket. Ismerem az emberek gondját-baját, ismerem céljaikat. 
Büszke vagyok az itt élők sikereire és engem is mélyen elszomorítanak a kudarcok. 
Írhatnék persze különféle unos-untalanul ismert, semmitmondó szlogeneket, ígérgethetnék fűt-fát,
mint azt már megszoktuk. 
Nem teszem. 
Inkább azt írom le, mint jelent nekem a kicsike Délegyháza?

A gyermekkoromat, a fiatalságomat, az érett felnőttkoromat. 
Tudom ki volt Márti néni, tudom hol volt a gallai gyümölcsös, tudom mi az a Taligás-domb, s tudom hol volt a régi kisvasút, amelyik kijárt egészen
IV-es tóig. 
Tudom mit jelent néhány perccel lekésni a vonatot, s tudom mit jelent télen fűtetlen buszon iskolába, munkába utazni. 
Emlékszem milyen öröm volt a községbéli első telefon, az első aszfaltút, az új tornacsarnok. Emlékszem a végletekig elhanyagolt Kultúrra, s em-
lékszem milyen örömmel költöztünk a felújított Művelődési Házba. 
Már csak szép emlék, hogy nem is olyan régen még legálisan lehetett az I-es tóban fürödni, és arra is emlékszem, hogy a délegyháziak nyelveket
kezdtek el tanulni, mert tiszta tavainkhoz özönlöttek a külföldi turisták. 
Nekem Délegyháza a barátok meleg kézfogása, az ismerősök kedves integetése, a szomszédok összefogása, a falunapok forgataga, a temetések zo-
kogó gyásza, az egyszerű emberek őszintesége.
Korábban úgy gondoltam, nem fogok semmit sem ígérni. 
Most mégis, őszinte szívvel megígérem, hogy amennyiben bizalmat szavaznak nekem, megválasztanak a település polgármesterének, akkor min-
den erőmmel, tudásommal, tapasztalatommal azon leszek, hogy a mára anyagilag és erkölcsileg egyaránt válságba jutott  községünket kivezessem
tragikus helyzetéből. 
Megvalósítható tervünk van a pénzügyi egyensúly megteremtésére, az elhanyagolt utak felújítására, az utcabizalmi hálózat kialakítására, mert val-
lom, a település lakói nélkül, a helyi állampolgárok feje felett s rájuk nem hallgatva semmit nem mozdulna elő településünk. Éppen ezért, többek
között komoly és megvalósítható tervekkel rendelkezünk a gyermekeink korszerű óvodai-iskolai nevelésére, az önhibájukból kívül nehéz helyzet-
ben lévők megsegítésére.

Eltelt négy év és újra itt vagyunk.
Nyíltan a választóink szemébe nézve

Kérem, válasszon engem  a „kicsike Délegyháza” polgármesterének.
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SZILVESZTER LAJOS VAGYOK. 1959-BEN SZÜLETTEM BUDAPESTEN.
SZÜLETÉSEM ÓTA DÉLEGYHÁZÁN ÉLEK CSALÁDOMMAL EGYÜTT.

Itt nőttem fel, munkahelyem mindig a községhez kötött.
Jelenleg kisvállalkozóként személyszállítással foglalkozom.
Feleségem gazdasági vezetőként dolgozik a helyi általános iskolában. 
Két fiam van. Egyikük felnőttként önálló életet él, aki 13 hónappal ezelőtt egy csodálatos fiúunoká-
val ajándékozott meg. 
Kisebbik gyermekem ebben az évben fejezte be tanulmányait.
1998 óta vagyok a Délegyházi Önkormányzat képviselő-testületének tagja. 
Az elmúlt ciklusban rövid ideig a szociális bizottságnak voltam a tagja.
Úgy érzem, a nagy ígéretek időszaka nem most van, tisztességes, reális célok mellett lehet voksolni.
Természetesen vannak úgynevezett állami feladatok, amelyeket az önkormányzatokra bíznak vég-
rehajtás szempontjából. Pl.: alapfokú oktatás, orvosi ellátás, egészséges ivóvíz, köztisztaság, utak

karbantartása, hulladékkezelés stb., melyeket az önkormányzatnak kötelezően el kell látni.
Céljaim között szerepel a Dunavarsányt Délegyházával összekötő út megépítése, szabad strand létesítése, közintézmények lehetőség szerinti fej-
lesztése, pályázatfigyelés, pályázatírás.
Fontos a pályázati önrészek megteremtése, buszjárat felmérése /kertváros, tanya/, szükség esetén beindítása, „muskátli program”, kertváros útjai-
nak pormentesítése pályázat útján, ha nem, akkor a lakosság bevonásával. A helyi adottságainkat kell kihasználni /tavak, idegenforgalom, falusi tu-
rizmus/, de ennek elengedhetetlen feltétele az utak és a tavak állapotának javítása. 
Támogatom a horgász egyesület munkáját, úgy érzem, jó kezekben van.
„Jó gazda” szemléletű önkormányzatot. 
Szeretném elkerülni, hogy falunkat „csődbiztos” irányítsa.
Összefoglalva a lehetőségeink bővítésével ésszerű gazdálkodással ezt megteremteni. Szeretném ha nem a lejáratás kampánya lenne a jellemző
Délegyházán.  
Ha valaki személyesen vagy más módon szeretne konzultálni, az önkormányzat honlapján megvannak az elérhetőségeim. Ebben az évben választott
az ország, mérlegre tették az elmúlt éveket és döntöttek, ezúton kérek mindenkit, mérlegeljen és az arra legalkalmasabb nevek mellé tegyen X-et.

Kérem, válasszon engem  a „kicsike Délegyháza” képviselőjének.

TAKÁCSNÉ VÁLÓCZI TÜNDE VAGYOK, SZÜLETÉSEM ÓTA DÉLEGYHÁZÁN LAKOM.

Két gyermekemmel, boldog házasságban élek. 
Felsőfokú pénzügyi végzettségem van. Tősgyökeres délegyházi polgárként úgy érzem, felelőssé-
get kell vállalnom szűkebb közösségünkért, a falunkért.
Az előző ciklus kezdetén gazdasági vezetőként dolgoztam az önkormányzatnál, azonban hiába je-
leztem a hibákat, sajnos süket fülekre talált minden aggódó szavam. 
Szakemberként kétségbeesetten figyeltem,  hogy a megalapozatlan kiadások miatt hova jutunk. 
Megdöbbenve láttam, hogy minden intő szó ellenére saját vesztébe fut községünk, a csőd elkerül-
hetetlen lesz. Tudtam, hogy a végzetes hibák oda vezetnek, hogy a szegények még szegényebbek
lesznek, mert nem számíthatnak a közösség támogatására, a nélkülözhetetlen beruházások pedig el
fognak maradni.
Miután figyelmeztetéseim eredménytelenek maradtak, úgy döntöttem, feladom a kilátástalan har-

cot, s ma már egy német-magyar vegyes vállalatnál dolgozom vezető pénzügyesként. 
Az idők során megállapítottam, hogy a felelős gazdálkodás követelményét csak Bulyáki Antal,  Dr. Riebl Antal és Szilveszter Lajos értették meg,
csak az ő képviselői munkájuk nyomán lehetne kilábalás a nehéz gazdasági helyzetből. 
Ez okból fogadtam el az általuk képviselt Együtt Délegyházáért Egyesület támogatását az önkormányzati választásokon. 
Ám nemcsak gazdasági szakember, hanem feleség és anya is vagyok. 
Meggyőződésem szerint virágosítással, facsemeték ültetésével, közösségi programok szervezésével komfortosabbá, élhetőbbé tennénk települé-
sünket. Nagyon szeretném, ha családom, gyermekeim esztétikus, barátságos  környezetben élhetne, gyermekeimet biztonságban nevelhetném fel,
s ezért amennyiben az Önök bizalmából képviselő leszek, mindent megteszek.

Kérem, válasszon engem  a „kicsike Délegyháza” képviselőjének.
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GÖRBE ISTVÁN VAGYOK, 2002 ÓTA VAGYOK CSALÁDOMMAL DÉLEGYHÁZI LAKOS.

TUJNER FERENCNÉ VAGYOK,  MINDENKI CSAK TUJNER MARCSINAK ISMER.

1954-ben születtem, feleségem Görbe Istvánné,
Irénke, akivel két lánygyermeket neveltünk fel,
kik már önálló életet élnek, itt Délegyházán. 
25 éves rendőri szolgálatom alatt megfelelő vég-
zettséget szereztem és kimagasló szakmai gyakor-
lattal rendelkezem közrend és közbiztonság terén. 
Célom, hogy Délegyháza a biztonság és a béke
szigete legyen, mert tudom, hogy ha az emberek
biztonságban érzik magukat, az az élet minőségét
is javítja. 
2004-ben alapítója, majd három évig vezetője
voltam a helyi Polgárőrségnek. A semmiből szer-
veztük meg, tizenöt emberrel kezdtük, és mikor
átadtam a stafétabotot, már negyvenöten voltunk. 
Visszatekintve, nem kell szégyenkeznem, tettük,
amit csak tudtunk. Sikerült polgárőr egyenruhát
szereznünk, komoly rendőri kapcsolatokat építet-
tünk, a közrend és közbiztonság Délegyházán
nem álom volt, hanem valóság. Nagyon sok lo-
pást, gépkocsifeltörést, lakásbetörést, kerékpárlo-
pást lepleztünk le.
Soha nem tagadtam, hogy baloldali érzelmű va-
gyok, nem úgy változtattam felfogásomat, ahogy

sokan mások a kabátjukat. Mindig is része volt
életemnek a kisemberek szociális érzékenysége.
Hiszem, hogy ami jó volt és amiért köszönetet is
kaptunk, azt tovább kell folytatnunk. Segítenünk
kell az óvodát, a gyermeknapi rendezvényt. 
Itthon is sokszor a közösségről beszélgetünk, ter-
vezgetünk feleségemmel, aki a helyi Nyugdíjas
Klub vezetője. 
Ha engem választ képviselőjének, mindent meg-
teszek azért, hogy a külterületen élők egyéni
vészjelzőt kapjanak.
Hogy Délegyháza a Béke és a biztonság szigete
legyen. 
A híresztelésekből tudva a falu rossz anyagi hely-
zetéről, tudnék nagyokat mondani, de becsapni
Önöket, és feleslegesen ígérgetni nem akarok, a
lelkiismeretem sem engedné. A választópolgárok
segítségével a helyi közrendet és közbiztonságot a
pályázatok útján, illetve a helyi vállalkozók segít-
ségével szeretném megerősíteni. Szeretnék pénzt
megtakarítani arra is, hogy a településünkön ka-
merás térfigyelő rendszer működjön. 
Tapasztalatból tudom, hogy a legbiztonságosabb
az lenne, ha mindenki mellett egy rendőr, egy
polgárőr állna, azonban ez sajnos lehetetlen. A
kamerákkal viszont megelőzhetjük, illetve ha
mégis bekövetkezik, felderíthetjük a bűncselek-
ményeket, szabálysértéseket, a tetteseket, s ezzel
segíthetjük a rendőrök munkáját is, illetve tovább
erősíthetnénk és hatékonyabbá tehetnénk a helyi
polgári őrséget. 
Igaz ugyan, hogy szakmai hozzáértésem nincs, de
mint délegyházi lakos fontosnak tartom a jólé-
tünk érdekében támogatni a közútjaink fejleszté-

sét és javítását, a göröngyös, poros, sáros földutak
aszfaltozását. Az ivóvíz fogyaszthatóvá tételét,
minőségének javítását, a csatorna- és vízhálózat
kiépítését.
A falu azon részében, ahol még nincs telefonháló-
zat, internet és kábeltévé, támogatni fogom azok
telepítését, tekintettel arra, hogy a XXI. század-
ban erre is nagy szükség van. 
Fő szempontnak tartom támogatni és segíteni
mindazokat a terveket és megmozdulásokat, ame  -
lyek falunk egészségügyét és szociális ellátását
fejlesztenék. Ennek érdekében Én és Feleségem is
tagjai vagyunk az Együtt Délegyházáért Egyesü-
letnek, ahol aktívan vettünk és veszünk részt jelen-
leg és a jövőben is a rászorulók segítésében, a falu
fejlesztésében, élhetőbbé és lakhatóbbá tételében.
Képviselőként függetlenként szeretnék indulni,
mert vallom, hogy az Önkormányzat működésé-
nek a falu érdekében nem a politikai csatározá-
sokról kell szólnia. 
Én és családom élete soha nem szólt, és soha nem
is fog szólni a korrupcióról és a saját zseb tömésé-
ről. A polgárőrség vezetőjeként is nagyon sok
pénz keresztülfolyt a kezeim között, azonban még
a gondolata is elkerült annak, hogy abból akár egy
fillért is magamévá tegyek, ellenőrizhető módon
elszámoltam mindig minden forinttal, adomány-
nyal. Én nyílt lapokkal szeretnék játszani, bármi-
kor tájékoztatást kérhetnek, bármikor fordulhat-
nak kéréseikkel, kérdéseikkel, tanácsaikkal, me-
lyeket már a választások előtt is szívesen veszek. 
Amennyiben egyetért velem és szeretné, hogy ér-
dekeit képviseljem, kérem, hogy tiszteljen meg
szavazatával.

Negyvenhárom éve élek férjemmel, ki azóta is
mindig, erős bástyaként áll mellettem és csalá-

dunk mellett. 1949-ben születtem, két lányom
van és három unokám van.
Műszerésznek tanultam, nyolc év után rájöttem,
többre vágyom: elvégeztem a Volán iskolákat,
majd szállítási vezetőként dolgoztam. Estin
leérettségiztem, mert kétszer abba kellett hagy-
nom a közgazdasági iskolát nagyszüleim gondo-
zása miatt.
1997 óta kötődöm Délegyházához. 2003-tól ál-
landó lakosként. 
Szeretem ezt a falut, az embereket, ezért már jó
ideje tenni is igyekeztem érte. Gyermekeim óvo-
dáskorától fogva mindig tagja voltam a Szülői
Munkaközösségnek. Társadalmi munkákat szer-

veztem, így épült az óvoda, a suli mellett a torna-
terem. Új orvosi rendelőt sikerült kiharcolnom.
Az idősek gondját is magaménak érzem, és te-
szek is, amit tudok, amire lehetőséget adnak.
Kirándulásokat szervezek, bejárjuk az országot és
helyben pedig apró, műsoros, süteményes este-
ket, mert jó együtt lenni. Mindig ott vagyok, ahol
szükség van rám. Jelenleg is dolgozom, a Munka-
ügyi Bíróságon ülnök vagyok. Úgy érzem ma-
gam itt, mint aki hazaérkezett, és minden erőm-
mel ezt a falut szeretném szolgálni. Tudom, hogy
ígérgetni a legkönnyebb. Aztán eltelik négy év, a
kudarcokért pedig mindig másokra mutogatnak.
Megmagyarázzák, hogy miért nem lettek új utak,

Kérem, válasszon engem  a „kicsike Délegyháza” képviselőjének.
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TÓTH MIHÁLYNÉ, DARABOS ZSUZSANNA VAGYOK. 1963-BAN BUDAPESTEN SZÜLETTEM, 
AZÓTA DÉLEGYHÁZÁN ÉLEK.

JAKUS LÁSZLÓNÉ VAGYOK. 1961-BEN SZÜLETTEM, AZÓTA ITT ÉLEK.

miért nem nyíltak strandok, miért nem lett vízi
színpad, és miért nem lett a korábbi kampányban
megígért víz alatti múzeumból és a további lehe -
tetlenségekből semmi. 
Én nem akarok olyat ígérni, amit nem tudok be-
tartani. 
Az elmúlt években éppen eléggé kinyitottam a
számat a helyi lakosok érdekében. Nem féltem,
most sem félek senkitől, ha arról van szó, hogy
emberi módon, emberi körülmények között él-
hessünk. Küzdöttem az önerős gázért, a közvilá-
gításért, az utcák kialakításáért, a belterületbe vo-
násért és a „Három madár a négyes tónál” lakó-
közösség kialakításáért. Végét akarok vetni an-
nak, hogy az emberek egymás ellen forduljanak. 

Azt akarom, hogy a törvényt szigorúan betartsuk
és betartassuk. Legyen az embereknek beleszólá-
si joguk Délegyháza sorsába, fejlődésébe. 
Legyenek Nyílt Napok, interneten elérhető, látha-
tó és hallható testületi ülések. 
A helyi képviselők rendszeresen álljanak a vá-
lasztóik elé, számoljanak be arról, mit tettek az in-
ternetes tájékoztatás, a helyi kábeltelevíziózás, az
újság bővítése, az indokolt segélyek elosztása, az
úthálózat javítása, a helyi közlekedés megvalósí-
tása, a felnőttek és gyermekek orvosi ellátottsága
érdekében. 
Együttesen kell törekednünk arra, hogy minél
több fiatal telepedjen le Délegyházán. Ehhez
megfelelően bővített óvoda, iskola, új munkahe-

lyek, ivóvízellátás és csatornák szükségesek.
Végre használjuk ki idegenforgalmi értékeinket
és lehetőségeinket.
Délegyházán káoszban élünk. 
Önzetlen ember vagyok. A gyermekek és az idő-
sek érdekében eddig is megtettem, amit tudtam,
ezután is így lesz.
Az utcák ismeretlenek, a házszámok követhetet-
lenek. A mentő, az orvos vagy a tűzoltó, kataszt-
rófa esetén sem érhet időben a helyszínre. Legyen
egyenlő joga a tanyán, az üdülőkben, a faluban
élőknek. 
Kérem, szavazzon meg helyi képviselőnek, mert
több lehetőséggel, részt vállalva a döntésekből,
többet tudok tenni Önért.

Két felnőtt fiúgyermekem van, 24 és 20 évesek. 
Családom és munkám révén erősen kötődöm a te-
lepüléshez, hiszen 1981 óta dolgozom a délegy-
házi óvodában, melynek tavaly óta  intézményve-
zető-helyettese is vagyok. 2006-ban részt vettem
az óvodát segítő alapítvány létrehozásában, mely-
nek sikeres működését szívügyemnek érzem és
folyamatosan igyekszem segíteni. 

A gyermekvédelmi feladatokat is ellátom, mely-
nek során értékes tapasztalatokkal gazdagodtam,
megismerhettem a helyi családok leggyakoribb
szociális problémáit, és megtapasztaltam, milyen
megoldási lehetőségekkel lehet egy-egy problé-
matípust a leginkább hatásosan kezelni. 
Mind a szülőkkel, mind a többi délegyházi pol-
gárral való beszélgetések során – úgy vélem – van
némi rálátásom a helyi emberek életére, problé-
máira, szükségleteire, ötleteket kaptam – és ka-
pok folyamatosan – arra nézve, mivel elégedettek
és mit képzelnek el másképp a helyiek.
Évek óta figyelemmel kísérem a képviselő-testü-
let munkáját. 
Azt gondolom, hogy képviselőnek lenni, ahogy
az a nevéből is következik, nem kiváltságot je-
lent, nem különböző érdekcsoportok. hanem a
délegyházi emberek képviseletét jelenti 
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mellett (óvoda, iskola, ivóvíz, utak karbantartása
stb.) fontosnak tartom, hogy Délegyháza végre
rátaláljon egy olyan fejlődési útvonalra, mely a
helyi adottságokhoz illeszkedik, és jelenlegi lehe-
tőségeink mellett a lehető legoptimálisabb, folya-
matos fejlődést biztosítja. 

A turizmus fejlesztéséhez az első lépésként
megfelelő minőségű kijelölt fürdőzőhelyek léte-
sítése kell hogy cél legyen, és a megfelelő állapo-
tok a színvonalas turisztikai vállalkozások létre-
jöttét is maguk után fogják vonni. 

A falu és az üdülő köztereinek fejlesztése álta-
lános, ne egy-egy helyre koncentrálódó és egysé-
ges falukép-fejlesztési koncepció mentén való-
sulhasson meg. 

Amennyiben megtisztelnek bizalmukkal és
szavazatukkal, tudásom és lehetőségeim maxi-
mumával Délegyháza javát és fejlődését fogom
szolgálni.

Az általános iskola elvégzése után Budapesten
az ELTE Ságvári Endre Gyakorló Gimnázium-
ban érettségiztem. Zsámbékon szereztem tanítói

diplomát. 30 éve vagyok pedagógus a helyi álta-
lános iskolában.  A közéletben 18 éves korom óta
tevékenykedek. 

Az összevont közös tanács időszakában tag-
ként, majd elöljárósági tagként, több cikluson ke-
resztül önkormányzati képviselőként vettem részt
a közösség életében.

Szociális és pénzügyi bizottság elnöke voltam. 
Megválasztásom esetén döntéseimmel, segítő

munkámmal, ötleteimmel szeretném Délegyháza
fejlődését elősegíteni. 

Nehéz időszakot fogunk megélni, de hiszem,
hogy közösen, együtt, összefogva eredményeket
érhetünk el. 

Nagy szavakat kimondani, megvalósíthatatlan
ígéreteket tenni felelőtlenség lenne. 

Úgy gondolom, akkor járunk a jó úton, ha sajá-
tunknak érezzük  községünk problémáit. Mindent
megteszek azért, hogy a településünk életét, lak-
hatásunkat  ne önös érdek vezérelje.  Hogy dönté-
seinkért, kimondott szavainkért, tetteinkért vállal-
juk a felelősséget.  És igenis, ismerjük el esetleges
hibáinkat s tanuljunk belőlük. 

Hiszem, hogy településünk jövője mind annyi -
unknak fontos. 

Kérem, adják meg a lehetőséget, hogy képvi-
selőként bekerülve a testületbe,  közösségünkért,
Délegyháza fejlődéséért tevékenykedhessek.
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